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Regionfullmäktiges sammanträde 2023-02-28 
 

ENKEL FRÅGA 
 

Till regionrådet Carl Johan Sonesson, Regionstyrelsens ordförande 
 

 
Är Hållbarhetsberedningen en ”parkeringsficka” för  
Region Skånes omställningsarbete? 
 

Det vi vet är att den nya Hållbarhetsberedningen ligger under regionstyrelsen och har till uppgift 
att främja en hållbar miljö.  
Beredningen skall ansvara för genomförandet av Region Skånes miljöprogram med tillhörande mål 
och för Region Skånes årliga miljöredovisning.  
Beredningen ska inte minst fokusera på, följa utvecklingen och bereda ärenden till regionstyrelsen 
vad gäller Region Skånes interna miljöarbete.  
 
Men det Regionfullmäktige kanske inte känner till är om styret har nedprioriterat beredningens 
verksamhet?  
Anledningen till min undran är att det i dagläget inte finns initiativ till att få i gång arbetet bortsett 
från att det ser ut som det finns en kallelse till ett första möte den 31/3.  
Men det man främst kan utläsa av passiviteten är att den hållbarheten inte har en särskilt hög 
prioritet hos det nuvarande styret. 
 
Min fråga till Carl Johan Sonesson är därför: 
 
Har Regionstyrelsen valt att prioritera ner hållbarhetsarbetet genom att placera frågan i en 
beredning som inte skall vara aktiv? 
 
 
För Vänsterpartiet i Region Skåne 
 

 
Vilmer Andersen 
 

 
 


